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Investointi on raha, joka käytetään kiinteään omaisuuteen (rakennukset, 
infra) tai osakkeisiin/osuuksiin tai irtaimeen tai maan ostoon. Nämä kaikki 
budjetoidaan erikseen. Osasto, joka investoinnin suunnittelee, ilmoittaa 
siitä budjetointia varten. Investoinniksi luokiteltavan hankinnan 
kokonaissumma on vähintään 10 000 €, joka voi jakaantua useammalle 
vuodelle. 

Esittelijä Opetuspäällikkö Strandström Riikka 

Ehdotus Suomenkielinen koulutusjaosto antaa sivistysvaliokunnalle seuraavan 
lausunnon koskien TA2024 sivistysosaston investointirahaa: 
Koulutuksen toimialalle tulisi osoittaa seuraavat investointimäärärahat 
vuodelle 2024 
 
1. Nikkilän Sydämen ns. vanhan puolen opetustiloihin tekstiilipalamattoa 
117 670 € 
Sukkakoulu-aloitteen käsittelyn myötä esille nousi oppilaiden toiveet 
asentaa tekstiilipalamattoa B- ja C-siipien luokkatiloihin. Soluaulatiloihin 
mattoa ei asenneta. Kustannusarviossa on mukana suunnittelu- ja 
siivouskulut. 
 
2. Miilin kiinteistöön kalusteita 30 000€ 
Opetustilojen uudelleen kalustaminen tarpeita vastaavaksi lisäseinien 
asentamisen ja muiden muutostöiden toteuttamisen myötä. 
 
3. Käsityön opetustilojen turvallisuuden ja toiminnallisuuden parantaminen, 
kustannusarvio 30 000€ 
Käsityönopetuksen tiloihin on tehty turvallisuustarkastukset, joissa on tullut 
esille epäkohtia jotka tulee hoitaa kuntoon, jotta toimintaa voidaan 
toteuttaa ja laitteita käyttää turvallisesti. Tilojen säännöllinen ylläpito on 
valitettavasti jäänyt puutteelliseksi, sillä aiemmat investointimäärärahat 
ovat kuluneet pääasiassa sisäilmakohteiden aiheuttamiin kustannuksiin. 
 
4. Koulujen luokkatilojen uudistaminen, kustannusarvio 40 000€ 
Useissa kouluissa on vanhoja kalusteita jotka eivät enää ole 
tarkoituksenmukaisia. Luokkatilojen ylläpito on valitettavasti jäänyt 
puutteelliseksi, sillä aiemmat investointimäärärahat ovat kuluneet 
pääasiassa sisäilmakohteiden aiheuttamiin kustannuksiin. Hankinnat 
lisäisivät oppilaiden välistä yhdenvertaisuutta koko kunnan tasolla. 
 
Pykälä tarkastetaan välittömästi. 

Käsittely Puheenjohtaja muutti ehdotusta seuraavasti:  

 Suomenkielinen koulutusjaosto antaa sivistysvaliokunnalle seuraavan 
lausunnon koskien TA2024 sivistysosaston investointirahaa: 



 Koulutuksen toimialalle tulisi osoittaa seuraavat investointimäärärahat 
vuodelle 2024 

 1. Nikkilän Sydämen ns. vanhan puolen opetustiloihin tekstiilipalamattoa 
117 670 € 

 Sukkakoulu-aloitteen käsittelyn myötä esille nousi oppilaiden toiveet 
asentaa tekstiilipalamattoa B- ja C-siipien luokkatiloihin. Soluaulatiloihin 
mattoa ei asenneta. Kustannusarviossa on mukana suunnittelu- ja 
siivouskulut. 

 Suomenkielisen koulutusjaoston näkemyksen mukaan mattoinvestointi 
tulee osoittaa osaksi teknisen osaston talousarviota, koska kyseessä on 
koulukohtainen kiinteän rakenteen kaltainen investointi, ei irtaimisto. 

 2. Miilin kiinteistöön kalusteita 30 000€ 

 Opetustilojen uudelleen kalustaminen tarpeita vastaavaksi lisäseinien 
asentamisen ja muiden muutostöiden toteuttamisen myötä. 

 3. Käsityön opetustilojen turvallisuuden ja toiminnallisuuden parantaminen, 
kustannusarvio 30 000€ 

 Käsityönopetuksen tiloihin aiemmin tehtyjen turvallisuustarkastusten 
seurannassa on edelleen todettu epäkohtia, jotka tulee hoitaa kuntoon, 
jotta toimintaa voidaan toteuttaa ja laitteita käyttää turvallisesti. Tilojen 
säännöllinen ylläpito on valitettavasti jäänyt puutteelliseksi, sillä aiemmat 
investointimäärärahat ovat kuluneet pääasiassa sisäilmakohteiden 
aiheuttamiin kustannuksiin. 

 4. Koulujen luokkatilojen uudistaminen, kustannusarvio 40 000€ 

 Useissa kouluissa on vanhoja kalusteita jotka eivät enää ole 
tarkoituksenmukaisia. Luokkatilojen ylläpito on valitettavasti jäänyt 
puutteelliseksi, sillä aiemmat investointimäärärahat ovat kuluneet 
pääasiassa sisäilmakohteiden aiheuttamiin kustannuksiin. Hankinnat 
lisäisivät oppilaiden välistä yhdenvertaisuutta koko kunnan tasolla. 

Päätös Suomenkielinen koulutusjaosto hyväksyi yksimielisesti puheenjohtajan 
muutetun ehdotuksen. 
 
Pykälä tarkastettiin välittömästi. 

 
Liitteet 
 
 
 


